
 

Bestyrelsesmøde søndag d. 2. juni 2024 
Sted:  
Hotel Nyborg Strand 

  
Tidspunkt:  
10:00 – 16:00  
  
Deltagere:  
Bestyrelsen:  
Mireille Enggaard Kempf (MEK)  
David Coupar (DC)  
Murad Ahmed (MA)  
Jens Rudbeck (JR) 
Michael Gandø (MG)  
Søren Dall (SD) 
Bodo von Münchow (BVM)  
 
Suppleanter:  
Therese Raffing (TR) 
Thomas Møller (TM) 
 
Referent: 
Jens Rudbeck 
 
Dagsorden:  
  

1. Godkendelse af dagsorden  

• Godkendt 
 

2. Konstituering af bestyrelsen 
• Ansvarsområder: 

• MEK fremlagde sine ideer og forslag til de forskellige områder som oplæg. 
• BVM ønskede at tilføjet til referatet at han ikke ønske at MEK skulle 

fremlægge sit oplæg, men i stedet at man tog en omgang bordet rundt, 
hvor folk kunne komme med deres ønsker. 
 

• Internationalt samarbejde (Tidligere MEK)  
• MEK vil gerne fortsætte med dette. 
• MEK bliver ansvarlig for Internationalt samarbejde. 

 
• Økonomi (Tidligere DC)   

• JR kan godt se sig selv på økonomi, men får brug for hjælp specielt i 
opstartsfasen. 

• JR bliver ansvarlig for Økonomi. 
 

• Breddeudvalg (Tidligere JR)   
• JR vil gerne fortsætte med dette. 
• JR bliver ansvarlig for Breddeudvalget 

 
 



 

• Talent og Elite Udvikling – Kamp (Tidligere TS)  
• MEK ønsker at starte på dette område for at sikre en overgang inden MA 

overtager. 
• MA ønsker området, og vil gerne sættes i spidsen af dette fra start. 
• TM foreslår at både MA og MEK sætter sig ind i dette udvalg for at sikre 

stabilitet af området hen over OL. 
• MEK er konstitueret formand frem til ordinært OL, 12. august, herefter 

overtager MA formandsposten og MEK udtræder, MA træder med ind i 
TEU-Kamp indtil da.  

• Der bliver ikke nedsat nyt udvalg eller indhentet nye udvalgsmedlemmer i 
nuværende udvalg før evt. efter OL. Der sikres en god indkøring i udvalget 
for MA. 
 

• Talent og Elite Udvikling – Teknik (Tidligere MG)  
• BVM foreslog sig selv som formand for TEU Teknik baseret på mange års 

konkret erfaring, netværk og indsigt på området. 
• BVM foreslog desuden at der blev lavet et samarbejde mellem TEU-Kamp 

og TEU-Teknik så de to ansvarlige fra bestyrelsen sad med i hinandens 
udvalg for at skabe en rød tråd mellem de to udvalg samt at lære fra 
hinanden. 

• MG ønsker fortsat at sidde med dette område. 
• BVM foreslog som et alternativ at man sammenlagde TEU-Kamp og Teknik 

ligesom man tidligere havde gjort med dommerudvalget, og med BVM og 
MA som ansvarlig for dette område med MEK som ansvarlig i 
opstartsperioden frem til efter OL. 

• Flere medlemmer ønskede ikke BVM på posten, grundet tidligere 
udfordringer i samarbejdet og manglende tillid til håndtering af 
bestyrelsesarbejdet. 

• MG er valgt som formand for TEU-Teknik med 4 ud af 7 stemmer for. 
 

• Turneringsudvalg (Tidligere SD)   
• SD vil gerne fortsætte med dette. 
• SD bliver ansvarlig for Turneringsudvalget. 

 
• Dommerudvalg (Tidligere DC)   

• DC vil gerne fortsætte med dette. 
• DC bliver ansvarlig for Dommerudvalget 

 
• Gradueringsudvalg (Tidligere BVM)  

• BVM ønsker ikke at fortsatte at sidde med dette område. 
 

• Uddannelsesudvalg (Tidligere MG)  
• BVM så gerne at MG beholdt området. 
• MEK udtrykker at der er behov for at der bliver arbejdet med at udvikle på 

området. 
• MG bliver ansvarlig for Uddannelsesudvalget 

 
• Antidoping (Tidligere MG)   

• MG vil gerne fortsætte med dette. 
• MG bliver ansvarlig for Antidoping 



 

 
 
 

• Marketing/PR/Kommunikation   
• MA nævner at han mener at der mangler en del økonomi på dette område 

med henblik på de kommende begivenheder omkring OL og Jubilæum. 
• MA bliver ansvarlig for Marketing, PR og Kommunikation. 

 
• Para (Tidligere DC)    

• DC vil gerne tage dette område. 
• DC bliver ansvarlig for Para 

 
• IT (Tidligere SD)    

• SD vil gerne fortsætte med dette. 
• SD bliver ansvarlig for IT 

 
• Sponsor (Tidligere TS)   

• MG foreslår at TEU-formændene er med inde over området. 
• MA foreslår at der bliver lavet en plan for området, og vil gerne hjælpe til 

med dette arbejde. 
• MEK bliver ansvarlig for sponsor 

 
• Sekretær (Tidligere JR) 

• JR bliver Sekretær 
   

• Ordens & Amatør udvalget   
• Kontakt mellem udvalg og bestyrelse. 
• MEK bliver ansvarlig for Ordens & Amatør udvalget. 

• Forretningsudvalg: MEK, MG, DC – vælges på næste møde. 
 

• Gradueringsudvalg bliver behandlet næste bestyrelsesmøde. 
 

• Næstformand: (Tidligere DC) 
• DC bliver næstformand. 

 
• Arbejdsgrupper: 

• 50 års jubilæum - TR og TM 
• TR og TM kunne godt se sig selv i dette. 
• TR og TM bliver ansvarlig for 50-års jubilæum  

 
• Love og vedtægter - TR – tovholder, JR deltager.  

• MEK forklarer at der ønskes en gennemgang og granskning af vores love og 
vedtægter for at se om de stadig er tidssvarende, eller om der skulle 
udarbejdes et nyt oplæg. 

• TR bliver ansvarlig for Love og Vedtægter 
 

3. Opfølgning på Repræsentantskabsmødet 2024  

• Årsregnskab 2023 – Møde aftalt mellem interne kritiske revisorer – EY og DTaF. 
 
 



 

 
4. Kommende møder 

• Planlægning af 14. dages online møder 

• JR sender invitationer ud, første gang 18. juni, kl. 19.15 

• Planlægning af næste 2 fysiske møder således at ”næste møde” altid er booket. 

• 10. juli på sommerlejr, JR kontakter arrangørerne. Kl. 15.00-19.00 

• Planlægning af bestyrelsesmøde med overnatning 

• Deltagelse fra Thomas Bach og Mikkel. 
5. Eventuelt  

• Sydbank godkendelse – MEK undersøge den anmodning der er kommet. 

• TM foreslår at alle udvalg eller udvalgsformænd for udarbejdet en vision for det næste år 
på deres område som kan fremlægges på næste bestyrelsesmøde. 

• Breddeudvalg: Simon Quintal, Ronni Ljungdal, Dick Liboriussen og Jens Rudbeck. 

• Godkendt 

• MA nævner at vi bør blive bedre til at anerkende klubbernes jubilæer og deres 
medlemmer. 

• JR sikrer at sekretariatet indhenter børneattester på bestyrelsesmedlemmer og 
udvalgsmedlemmer samt ansatte. 

• MG nævner at der er 3 interesserede pt til at deltage i TEU, MG laver opslag omkring det. 


